
ZÁPISNICA 
 

z XIII. zasadnutia  Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 8. 12. 2016  o 10.00 hod. v malej zasadačke MsKS 

v Michalovciach 
________________________________________________________________ 

 

 
Prítomní: 
podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. 

 
1. Otvorenie 
 

V súlade  s § 12 ods. 1  zákona  č. 369/1990 o obecnom  zriadení a v znení neskorších 
predpisov  primátor mesta  Viliam  ZAHORČÁK  otvoril  a  viedol  XIII.  zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva v Michalovciach. 

 
Po  úvodnom  privítaní  poslancov,  ďalej  na  tomto  zasadnutí MsZ  primátor    privítal: 

zástupcu  primátora  MUDr.  Bančeja,  hlavnú  kontrolórku  Ing.  Bobovníkovú,  prednostu 
mestského  úradu  Ing.  Vasiľa,  zástupcu  prednostu  JUDr.  Doriča,  riaditeľov  organizácií 
v zriaďovateľskej  pôsobnosti  mesta,  náčelníka  Mestskej  polície  Michalovce,    vedúcich 
zamestnancov mestského úradu, zástupcov médií a ostatných prítomných.   
 
Primátor mesta konštatoval, že na XIII. zasadnutí MsZ  je prítomných 16 poslancov  (stav na 
začiatku  rokovania)  a že  mestské  zastupiteľstvo  je    uznášania  schopné.    Z rokovania  sa 
ospravedlnil Ing. Jozef Sokologorský. 
   
‐  V rámci  organizačných  záležitostí  primátor  mesta  navrhol,  aby  obed  bol  po  skončení 
zasadnutia MsZ. 
 
 
PROGRAM: 
Primátor  konštatoval,  že návrh programu XIII.  zasadnutia MsZ majú poslanci   uvedený na 
písomnej  pozvánke  (  tvorí  prílohu  č.  2  zápisnice),  ktorý    obdŕžali  spolu  s pozvánkou  na  
zasadnutie MsZ.  Poprosil poslancov, aby sa k tomuto programu rokovania vyjadrili.  
 

Keďže k  programu rokovania   MsZ neboli   predložené žiadne    iné návrhy, primátor 
mesta dal hlasovať o  návrhu programu rokovania XIII. zasadnutia MsZ. 
 
Hlasovanie o programe rokovania 
(hlasovanie č. 1) 
za: 16 poslancov,  proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 
 
Primátor konštatoval, že návrh programu rokovania XIII. zasadnutia MsZ bol  schválený. 
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      Za overovateľov zápisnice o priebehu rokovania XIII. zasadnutia MsZ primátor mesta určil 
týchto poslancov:   
 

1. Ing. Vladimíra Braníka 
a 
2. MUDr. Jozefa Valisku 

 
 
Informátorom zo zasadnutia  Mestskej rady  Michalovce,  ktorá sa uskutočnila dňa  
29.  11.  2016  je  poslankyňa  PhDr.  Jana  Cibereová.  Primátor  mesta  poprosil  menovanú 
poslankyňu,  aby zaujala  miesto za predsedníckym stolom. 
 
 
Bod č. 2 
Voľba návrhovej, volebnej a mandátovej komisie  
 
Primátor mesta  informoval, že na dnešnom zasadnutí mestského zastupiteľstva nastúpi na 
uprázdnený mandát  po poslancovi MUDr. Lipčákovi, prvý náhradník v príslušnom volebnom 
obvode,  Ing.  Jozef  Horňák.  Keďže  pri   uplatnení  tohto  mandátu  je  potrebné  uskutočniť 
niektoré právne akty  súvisiace so zložením sľubu,  jeho voľbu do komisií MsZ a školskej rady  
navrhol,  aby  na mestskom  zastupiteľstve  pracovala  jedna  spoločná  návrhová,  volebná  a 
mandátová komisia. 
Keďže  nikto  nepredniesol  pozmeňujúci  návrh,  primátor    mesta  p.    Viliam  Zahorčák,  
predniesol návrh  na zloženie návrhovej, volebnej a mandátovej  komisie:  

‐ MVDr. Vladimír Kostovčík 

‐ MUDr. Dušan Goda 

‐ Mgr. Ján Várady 

 
Hlasovanie  
(hlasovanie č. 2) 
za: 17 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 
 
 
BOD č. 3 
Vzdanie sa mandátu poslanca a zloženie sľubu nového poslanca a jeho voľba 
do príslušných orgánov 
 
Dňa 26. 10. 2016 poslanec Mestského zastupiteľstva v Michalovciach za volebný obvod č. VI. 
pán MUDr. Štefan Lipčák v zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov písomne doručil na Mestský úrad v Michalovciach oznámenie o vzdaní sa mandátu 
poslanca  zo  závažných  zdravotných  a osobných  dôvodov,  ktoré mu  neumožňujú  naďalej 
vykonávať mandát poslanca v potrebnom rozsahu. 
V zmysle zákona č. 346/1990 o voľbách do orgánov samosprávy, ak sa uprázdni v mestskom 
zastupiteľstve  mandát,  nastupuje  za  poslanca  mestského  zastupiteľstva  ako  náhradník 
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kandidát,  ktorý  získal  najväčší  počet  hlasov  vo  volebnom  obvode,  v ktorom  sa  uprázdnil 
mandát, ale nebol zvolený za poslanca. 
 
Predseda návrhovej, volebnej a mandátovej komisie  MVDr. Kostovčík predniesol návrh: 
Spoločná,  návrhová,  volebná  a  mandátová  komisia  predmetnú  voľbu,  podľa  zápisnice 
Mestskej  volebnej  komisie  o výsledku  volieb  v meste  Michalovce  do  mestského 
zastupiteľstva  a primátora  mesta  zo  dňa  15.11.2014  overila  a  konštatuje,  že  Ing.  Jozef 
Horňák je prítomný na zasadnutí mestského zastupiteľstva. Odporúčame primátorovi mesta, 
aby  v zmysle § 51 ods. 2    zákona  č. 346/1990  Zb. o voľbách do orgánov  samosprávy obcí 
v znení neskorších predpisov   vykonal akt zloženia sľubu  Ing.  Jozefom Horňákom, ktorý bol 
vo voľbách dňa 15. 11. 2014 zvolený do orgánov samosprávy mesta Michalovce vo VO č. VI.  
ako prvý náhradník.  
 

Ing.  Jozef  Horňák  zložil  sľub  poslanca,  k čomu  mu  primátor  mesta  zablahoželal 
a odovzdal  mu osvedčenie o zvolení.  

 
‐ Primátor  mesta  požiadal  predsedu  návrhovej, volebnej  a  mandátovej  komisie  na 

predloženie  návrhu  na  odvolanie  MUDr.  Štefana  Lipčáka  z Komisie  na  prenájom 
majetku a z Komisie dopravy a miestneho rozvoja. 

 
 

Predseda návrhovej, volebnej a mandátovej komisie MVDr. Kostovčík  
predložil návrh na odvolanie: 
 
a)  z Komisie na prenájom majetku :  MUDr. Štefana Lipčáka 
b)  z Komisie dopravy a miestneho rozvoja: MUDr. Štefana Lipčáka 
c)  delegovaného zástupcu v školskej rade v zmysle  § 25 ods. 5  zákona č.  596/2003  Z.z. 
      MŠ  Komenského 2                      MUDr. Štefana Lipčáka 
           
 
Hlasovanie  
(hlasovanie č. 3) 
za: 19 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 
 
‐  Primátor  mesta  požiadal  predsedu   návrhovej,    volebnej  a  mandátovej  komisie,  aby 
predniesol  návrh  na  vykonanie  aktu  volieb  do  Komisie  na  prenájom  majetku,  Komisie 
dopravy a miestneho rozvoja a delegovanie do školskej rady. Zároveň navrhol, aby vykonanie 
aktu  bolo verejným hlasovaním. 
 
Predseda návrhovej,  volebnej  a mandátovej komisie predniesol návrh: 
 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
1 .   V o l í  
        Ing. Jozefa Horňáka za člena Komisie na prenájom majetku a Komisie dopravy    
        a miestneho rozvoja. 
2 .   D e l e g u j e       
       Ing. Jozefa Horňáka  ako zástupcu Mesta v školskej rade  v zmysle  § 25 ods. 5  zákona č.   
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       596/2003 Z.z. :      MŠ Komenského 2. 
 
 
Hlasovanie o verejnej voľbe: 
(hlasovanie č. 4) 
za: 19 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 
 
Hlasovanie o prednesenom návrhu 
(hlasovanie č. 5) 
za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 
 
 

‐ Primátor  mesta požiadal predsedu návrhovej, volebnej a mandátovej komisie  
      o prednesenie návrhu na  uznesenie. 

 
 
Návrh na uznesenie k bodu č.3 predniesol predseda návrhovej, volebnej a mandátovej 
komisie MVDr. Vladimír Kostovčík 
 

Návrh na uznesenie 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach  
1.   B e r i e   n a   v e d o m i e  
      a) Vzdanie sa mandátu poslanca MsZ Michalovce pána MUDr. Štefana Lipčáka  za    
           volebný obvod č. VI. 
      b) Správu mandátovej komisie. 
 
 2.  K o n š t a t u j e, že   
      Ing. Jozef Horňák  zložil zákonom predpísaný sľub poslanca. 
 
3.  O d v o l á v a  
     a)  z Komisie na prenájom majetku a Komisie dopravy a miestneho rozvoja MUDr. Štefana  
          Lipčáka 
     b)  delegovaného zástupcu v školskej  rade v zmysle  § 25 ods. 5  zákona č.   596/2003 Z.z. 
          MŠ  Komenského 2     MUDr. Štefana Lipčáka  
 
4. V o l í  
    člena Komisie na prenájom majetku a Komisie dopravy a miestneho rozvoja Ing. Jozefa  
    Horňáka. 
 
5. Deleguje 
    zástupcu Mesta v školskej rade v zmysle  § 25 ods. 5  zákona č.    596/2003 Z.z. 
   MŠ Komenského 2      Ing. Jozefa Horňáka. 
 
6. U k l a d á  
     Informovať príslušnú  školskú  radu  o schválených zmenách. 
          Z: Mgr. Natália Slaninková 
          T:  15. 12. 2016  
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Hlasovanie o prednesenom návrhu 
(hlasovanie č. 6) 
za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 
‐ primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo aj schválené. 
 
 
MUDr. Benjamín Bančej, predseda poslaneckého klubu: 
Ing.  Jozef  Horňák  doručil  žiadosť  o prijatie  do  poslaneckého  klubu  SMER  SD  –  KDH. 
Uvedenou  žiadosťou  sa  zaoberal poslanecký klub na  svojom  zasadnutí dňa 7.12.2016, kde 
bol Ing. J. Horňák  jednohlasne schválený. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Informoval, že klub má naďalej 22 členov. 
 
 

BOD č. 4 
Informatívna správa o prijatých uzneseniach Mestskej rady Michalovce 
za obdobie:  november ‐ december 2016 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice.  
‐ Informatívnu správu predkladal Viliam Zahorčák, primátor mesta. 
 
Viliam  Zahorčák,  primátor  mesta  pri  uvedení  predmetnej  správy  na  zasadnutí  MsZ 
Michalovce  konštatoval,  že  v uvedenom  období  bolo  jedno  zasadnutie  mestskej  rady 
a väčšina  z bodov,  ktoré  boli  predmetom  rokovania  novembrovej   MsR,  sú  aj  v  programe 
tohto mestského zastupiteľstva.  
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
informatívnu správu o prijatých uzneseniach Mestskej rady Michalove za obdobie november 
– december 2016. 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 7) 

za: 22 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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BOD č. 5 

Informatívna správa o riešení interpelácií poslancov predložených na XII. 
zasadnutí MsZ Michalovce dňa 25.10. 2016 

 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 zápisnice.  
‐ Informatívnu správu predkladal Viliam Zahorčák, primátor mesta. 
 
Viliam Zahorčák primátor mesta konštatoval, že na interpelácie vznesené na MsZ dňa 
25. 10. 2016 dostali poslanci písomné odpovede, ktoré budú zároveň publikované v novinách 
Michalovčan.  
 
R o z p r a v a :  

 
Mgr. Ján Várady 
Reagoval  na  svoju  interpeláciu  z 25.  10.  2016.  Poďakoval  za  pozitívne  riešenie  a pozitívny 
prístup riaditeľa TaZS mesta Michalovce. 
 
RNDr. Lýdia Sidivárová 
Vyslovila poďakovanie všetkým pracovníkom TaZS mesta Michalovce pri riešení vznesených 
interpelácií  počas  celého  roka  2016.  Osobitne  ďakuje  za  riešenie  opráv  komunikácií  na 
križovatke  Ul.  Gogoľa  a Ul.  Vajanského,  za  opravu  chodníka  na  Švermovej  ulici  a úpravu 
zelene vo volebnom obvode č.4. 
 
Neboli vznesené žiadne ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
informatívnu správu o riešení interpelácií poslancov predložených na XII. zasadnutí 
Mestského zastupiteľstva v Michalovciach dňa 25. 10. 2016. 
 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 8) 

za: 24 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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BOD č. 6 

Správa o výsledkoch kontroly 

 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 zápisnice.  
‐ Informatívnu správu predkladala Ing. Marta Bobovníková, hl. kontrolórka. 
 
Ing. Marta Bobovníková, hl. kontrolórka 
Od  posledného  rokovania  mestskej  rady  sa  uskutočnili  4  kontroly.  Prvá  kontrola  bola 
venovaná  výdavkom  na  informačné  technológie  a ich  hospodárenie,  druhá  kontrola  bola 
vykonaná  na MsP  na  dodržiavanie  organizačného  poriadku  a evidencia  blokových  pokút, 
tretia  a  štvrtá  kontrola  bola  zameraná  na  dodržiavanie  školského  poriadku  a vnútorných 
smerníc  v nadväznosti  na  zabezpečenie  bezpečnosti  a ochrany  zdravia  žiakov 
a zamestnancov na dvoch ZŠ. 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
správu o výsledkoch kontroly. 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 9) 

za: 24 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o poskytovaní 
dotácií z rozpočtu mesta Michalovce 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG. 
 
RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG 
Predkladaným návrhom sa vstupuje do VZN. Na základe  zmien a doplnkov zákona 583/2004 
o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy  s účinnosťou  od  1.7.2016,   zákona  523 
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/2004 o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
a na  základe poskytovaní dotácií   v predchádzajúcom období   predkladáme   návrh nového 
VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta.  
 
Návrh  VZN  sa  dotýka  zmien  pôvodného  VZN  č.  145/2012  v časti  smerovania  dotácií  – 
doplnenie  oblasti  životného  prostredia,  podania  žiadosti  o dotácie  –  úprava  termínov 
podávania  žiadosti  o dotáciu  na  celoročnú  činnosť  a na  jednorazové  aktivity,  kritérií  na 
posudzovanie  žiadostí  najmä  v oblasti  športu  a telovýchovy  a zmien  v oblasti  uzatvárania 
zmlúv  a zúčtovania  dotácie  v súlade  s platnou  legislatívou.  Návrh  obsahuje  a prechodné 
ustanovenia pre rok 2017. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Zdôraznil,  že  dochádza  k zmenám,  ktoré  treba  zvýrazniť  a to,  že  o dotáciu  nemusia  žiadať 
subjekty, ktoré sú zriadené mestom napr. TV Mistral, alebo je Mesto spoluzakladateľom ako 
napr. mestský  futbalový klub. Všetky ostatné  subjekty musia požiadať o dotáciu. Subjekty, 
ktoré  žiadajú  dotáciu  na  celoročnú  činnosť  napr.  športové  kluby musia  o ňu  požiadať  do 
konca októbra príslušného  roka. V tomto  roku  je prechodné obdobie,  čiže môžu  požiadať 
o dotáciu  do  konca  kalendárneho  roka.  Subjekty,  ktoré  žiadajú  o dotáciu  na  konkrétnu 
jednorazovú  akciu  na  I.  štvrťrok  tak  isto  musia  podať  žiadosť  do  konca  októbra, 
v prechodnom období do konca kalendárneho roka 2016. Subjekty, ktoré žiadajú dotáciu na 
jednorazovú akciu v II. –  IV. Q. musia o ňu požiadať do konca  februára.   O dotáciách môže 
rozhodnúť  len  mestské  zastupiteľstvo  alebo  primátor.  Schvaľovanie  primátora  bude  na 
základe prerokovania v mestskej rade, ktorá ho odporučí. 
 
 
R o z p r a v a :  

 
Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 
Konštatoval, že doplnenie oblasti o životné prostredie  je dobrý krok, čo prispeje k  lepšiemu 
životnému a čistejšiemu prostrediu. 
 
RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG 
V tomto  roku  sú  prijímatelia  dotácií  povinní  ju  zúčtovať  do  31.  12.  2016. Od  1.1.2017  je 
povinnosť  zúčtovať  dotáciu  na  jednorazovú  akciu  do  30  dní  po  ukončení  akcie.  Dotácie 
žiadané na celoročnú činnosť je potrebné zúčtovať do 30. januára nasledujúceho roku. 
 
Neboli vznesené žiadne ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
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NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 

I. r u š í      
VZN č. 145/2012 o poskytovaní dotácií z rozpočtu  mesta Michalovce. 

II. s c h v a ľ u j e    
VZN č. 191  o poskytovaní dotácií z rozpočtu  mesta Michalovce. 
 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 24 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 10) 

za: 24 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 8 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o určení výšky  
dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení  
zriadených na území mesta Michalovce na rok 2017 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala Ing. Katarína Poláková  vedúca odboru školstva a športu 
 
Ing. Katarína Poláková  vedúca odboru školstva a športu 
            Zákon č.325/2012 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 597/2003 Z.z. o financovaní 
základných,  stredných  škôl  a školských  zariadení    v  znení  neskorších  predpisov  a o zmene 
a doplnení  zákona    č. 596/2003 Z.  z. o štátnej  správe v školstve a školskej  samospráve a o 
zmene  a doplnení  niektorých  zákonov  v znení  neskorších  predpisov  upravuje  pre  obec 
povinnosť pri určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka školy a školského zariadenia 
vo všeobecne záväznom nariadení.  
    Na  základe  uvedených  zákonov  predkladáme  návrh  Všeobecne  záväzného 
nariadenia  s prílohou  č.1,  v ktorej  je  navrhnutá  výška  dotácie  na  1  žiaka  v obecných, 
cirkevných a súkromných školách a školských zariadeniach na rok 2017, ktorý zohľadňuje 6% 
úpravu platov pedagogických a nepedagogických zamestnancov škôl a školských zariadení od 
1.9.2016 a z toho vyplývajúcu úpravu nárokových zložiek platov. Výška dotácie je stanovená 
na  dieťa  materskej  školy,  žiaka  základnej  umeleckej  školy  pre  individuálnu  a skupinovú 
formu,  potenciálneho  stravníka  školského  stravovania  pri  základnej  škole  podľa  počtu 
detí/žiakov uvedených v štatistickom výkaze Škol  ‐ MŠ SR 40‐01.   V školskom klube detí pri 
základnej škole je prepočet dotácie stanovený podľa počtu žiakov základnej školy uvedených 
v protokole o zbere údajov pre normatívne  financovanie pre MŠVVaŠ SR. V centre voľného 
času je dotácia stanovená na počet žiakov uvedených vo výkaze Škol ‐ MŠVVaŠ SR 15‐01.     
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  Dotácie  na mzdy  a prevádzku  škôl  a školských  zariadení  sú  poskytované  z výnosu 
dane  z príjmov,  ktorý  je    Mestu  prideľovaný  zo  štátneho  rozpočtu  podľa  osobitných 
predpisov a podľa nich Mesto dostane finančné prostriedky na rok 2017. 
  Navrhovaná  výška  dotácie  v predkladanej  prílohe  č.1  všeobecne  záväzného 
nariadenia je vypočítaná z očakávanej výšky výnosu dane z príjmov na rok 2017.   
 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Michalovce č. 192 o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Michalovce na 
rok 2017. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 24 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 11) 

za: 24 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 9 

Návrh dodatku č. 5 k zriaďovacej listine Základnej umeleckej školy,  
Ul. Štefánikova 20, Michalovce v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta  
Michalovce 
 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala Ing. Katarína Poláková  vedúca odboru školstva a športu 
 
Ing. Katarína Poláková  vedúca odboru školstva a športu 
Na  základe § 22  zákona  č. 596/2003 Z.z. o štátnej  správe v školstve a školskej  samospráve 
v znení  neskorších  predpisov  predkladáme  návrh  dodatku  k zriaďovacej  listine  Základnej 
umeleckej  školy  v zriaďovateľskej  pôsobnosti  Mesta  Michalovce,  z dôvodu  zriadenia 
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a zaradenia  do  siete  škôl  a školských  zariadení  na  Ministerstve  školstva  VVa  Š  SR 
elokovaného pracoviska v obci Budkovce.  
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
dodatok č. 5 k zriaďovacej liste Základnej umeleckej školy, Ul. Štefánikova 20, Michalovce 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Michalovce. 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 12) 

za: 23 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 10 

Návrh dodatku č. 1 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce č. 
182/2015 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl 
a školských zariadení zriadených na území mesta Michalovce na rok 2016 
 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala Ing. Katarína Poláková  vedúca odboru školstva a športu 
 
Ing. Katarína Poláková  vedúca odboru školstva a športu 
Dochádza  k zmene  prílohy  č.  1  vzhľadom  na  to,  že  o d  1.9.2016  boli  upravené  platy 
zamestnancov školstva. 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
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NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
r u š í 
prílohu č.1 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce č.182/2015. 
s c h v a ľ u j e 
Dodatkom  č.1 prílohu  č. 1A Všeobecne  záväzné nariadenie Mesta   Michalovce  č. 182/2015 
o určení  výšky  dotácie  na  prevádzku  a mzdy  na  dieťa  a žiaka  škôl  a školských  zariadení 
zriadených na území mesta Michalovce na rok 2016. 
u k l a d á 
1. Poukázať rozdiel výšky dotácie na rok 2016 pre neštátnych zriaďovateľov v mesiaci  
    december 2016.  
              Z: vedúca OŠaŠp 
              T: v texte 
2. Zverejniť VZN Mesta Michalovce č.182/2015 v plnom znení. 
              Z: vedúca OŠaŠp 
              T: ihneď 
 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 24 poslancov 
               
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 13) 

za: 24 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 11 

Návrh na 1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2016 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala PhDr. Milada Tomková riaditeľka MsKS Michalovce. 
 
PhDr. Milada Tomková riaditeľka MsKS Michalovce 
Z dôvodu toho, že v priebehu roka 2016 došlo na strane výnosov k ich vyššiemu plneniu  a na 
strane nákladov k vyššiemu čerpaniu predkladáme zmenu rozpočtu. Táto zmena sa týka  iba 
zmien medzi výnosovými a nákladovými položkami. 
     Podstatnou zmenou vo výnosovej časti rozpočtu  je vyššie plnenie výnosov na úseku kina 
Centrum,  zábavných  a vážnych  programov  a reklamách.  Nižšie  plnenie  bude  pri 
krátkodobých nájmoch a ostatných výnosoch. 
Celkové navýšenie výnosov predstavuje čiastku 20 900 €. 
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R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e   
       Návrh I. zmeny rozpočtu  MsKS Michalovce na rok 2016 

 
- výnosy sa zvyšujú                    z 648 002 €  na   668 902 €, zvýšenie o   20 900 € 
- náklady celkom sa zvyšujú  zo 874 002 € na   894 902 €, zvýšenie o    20 900 € 
- bežný transfer sa  zvyšuje      z 226 000 € na   226 000 €, zvýšenie o             0 € 
 

Z: PhDr. Milada Tomková 
    riaditeľka MsKS 
T: december  2016 

 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 14) 

za: 24 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 12 

Rozpočtové opatrenie č. 5 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala Ing. Oľga Bereznaninová vedúca finančného odboru. 
 
Ing. Oľga Bereznaninová vedúca finančného odboru 
     V súlade  so  zákonom  č.  583/2004  Z.z.  o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy 
v zn.n.p.  je  predložená  piata  zmena  rozpočtu  Mesta.  V predloženej  zmene  dochádza 
k úprave    príjmov  a výdavkov,  pričom  navrhovaným  rozpočtovým  opatrením  je    celkový 
rozpočet Mesta, vrátane finančných operácií vyrovnaný. 
       Bežné  príjmy Mesta  sa  zvyšujú  celkom  o 61  400  €.  Bežné  výdavky Mesta  sa  zvyšujú 
celkom o 75 400 €. Kapitálové výdavky sa znižujú celkom o 14 000 €.   
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     Rozdiel  medzi  príjmami  a výdavkami  bežného  a kapitálového  rozpočtu  po  úpravách 
predstavuje  prebytok  vo  výške  2 909  789  €.  Príjmové  a výdavkové  finančné  operácie  sa 
nemenia.    
      Zmeny rozpočtu jednotlivých výdavkových položiek bežného a kapitálového rozpočtu sú 
zároveň premietnuté aj do zmeny v programovom rozpočte. 
 
Ing. Viliam Zahorčák, primátor mesta 
K materiálu prijala stanovisko aj finančná komisia, ktorá ho odporučila schváliť. 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e   
zmenu rozpočtu Mesta Michalovce na r. 2016 rozpočtovým opatrením č. 5 takto:  
 

1. bežné príjmy sa zvyšujú z 27 251 180 € na 27 312 580 €,  zvýšenie o 61 400 € 
2. bežné výdavky sa zvyšujú z 24 392 995 € na 24 468 395 €, zvýšenie o 75 400 € 
3. kapitálové príjmy sa nemenia, ich výška je 1 779 455 € 
4. kapitálové výdavky sa znižujú z 1 727 851 € na 1 713 851 €, zníženie o 14 000 €  
5. finančné operácie ‐ príjmové sa nemenia, ich výška je 1 196 476 €  
6. finančné operácie – výdavkové sa nemenia, ich výška je 4 106 265 €. 

 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 15) 

za: 24 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 13 

Návrh Viacročného rozpočtu Mesta Michalovce na roky 2017 ‐ 2019 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala Ing. Oľga Bereznaninová vedúca finančného odboru. 
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Viliam Zahorčák, primátor mesta 
V úvode  konštatoval,  že  pri  tvorbe  rozpočtu  sa  vedenie mesta  snažilo  pamätať  na  všetky 
potreby  mesta,  ktoré  je  nutné  zrealizovať  v každom  roku,  čo  sa  premietlo  do  bežných 
výdavkov.  Na  druhej  strane  je  snaha  aj  o navýšovanie  bežných  príjmov.  Pri  kapitálových 
výdavkoch  je  snaha  napĺňať  PHSR  tak,  ako  bol  schválený  mestským  zastupiteľstvom. 
Prioritou sú sídliskové plochy a rekonštrukcia zimného štadióna. Materiál odporučila schváliť 
finančná komisia aj hlavná kontrolórka mesta. 
 
Ing. Oľga Bereznaninová, ved. FO 
    Rozpočet Mesta Michalovce  na  roky  2017  –  2019  je  zostavený  v  súlade  so  zákonom  č. 
583/2004  Z.z.  o  rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy  v zn.n.p.,  zákonom  č. 
523/2004  Z.z.  o rozpočtových  pravidlách  verejnej  správy  v zn.n.p.,  ako  aj  ostatných 
súvisiacich  právnych  noriem.  Je  rozdelený  na  príjmovú  a výdavkovú  časť,  pričom  výdavky 
rozpočtu  sú  zároveň  premietnuté  aj  do  programového  rozpočtu  bežných  a  kapitálových 
výdavkov. Programový rozpočet obsahuje aj údaje o zámeroch a cieľoch samosprávy.   
V príjmovej  časti  sú  zapracované v súlade  s odporúčaním MFSR  zvýšenie podielových daní, 
daňové  príjmy  súvisiace  s prijatými  VZN  a platnými  zmluvnými  vzťahmi  vrátane 
predpokladaného preneseného výkonu štátnej správy. 
Výdavková časť rozpočtu zohľadňuje valorizáciu miezd od 1. januára a od 1. septembra 2017, 
prevádzkové potreby mesta za rešpektovania všetkých platných zmluvných vzťahov, ktoré sú 
platné pre rozpočtované obdobie a zároveň vychádza z PHSR. 
Pre  rok  2017  sú  rozpočtované  bežné  a kapitálové  príjmy  vo  výške  29 830  tis.    €  a bežné 
a kapitálové  výdavky  vo    výške  26 420  tis.  €.  Rozpočet mesta  bez  finančných  operácií  je 
predložený ako prebytkový vo výške 3 414 tis. € a je ním krytý schodok finančných operácií 
v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách. Rozpočet mesta je vyrovnaný. 
     Rozpočet  je členený podľa odvetvovej štruktúry, t.j. výdavky sú zoskupené podľa oblastí, 
kam smerujú. Mesto má 15 programov členených na podprogramy, ktoré sa ďalej členia na 
prvky. Zároveň je rozpočet spracovaný  podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie.  
     Mesto  je      zároveň  v  zmysle  spomínaného  zákona  o  rozpočtových  pravidlách  územnej 
samosprávy povinné zostavovať viacročný rozpočet na nasledujúce rozpočtové roky.   
     Viacročný  rozpočet,  v  zmysle  §  9  tohto  zákona,  je  charakterizovaný  ako  strednodobý 
ekonomický nástroj finančnej politiky obce, v ktorom sú vyjadrené zámery rozvoja územia a 
potrieb obyvateľov najmenej na tri rozpočtové roky. Príjmy a výdavky rozpočtov na r. 2018 a 
r. 2019 nie sú záväzné, sú orientačné.  
 
 
R o z p r a v a :  

 
Ing. Jozef Bobík 
Materiál  podporí  a zároveň  predložil  podnety.  Na  opravy  komunikácií  a chodníkov  sa 
predpokladá  vynaložiť  finančné  prostriedky  vo  výške  1773  tis.  EUR.  Sú  v tom  zahrnuté 
objekty  zo  všetkých  volebných  obvodov.  Odporučil,  aby  členovia  MsR  zobrali  do  úvahy 
pozíciu Kmeťovej ulice, ktorá  je spojkou medzi ulicami Masarykovou a Vajanského. Ulica  je 
v zlom stave. I. ZŠ má areál, na ktorom by mala prebehnúť rekonštrukcia. 
TaZS  mesta  Michalovce  majú  aj  svoju  podnikateľskú  činnosť,  nie  sú  len  príspevkovou 
organizáciou. Aké sú plány s novými zariadeniami, aby sa vylepšila podnikateľská činnosť? 
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Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Pri  tvorbe rozpočtu sa vychádzalo zo známych  čísel. Mesto bude  len rado, ak sa podielové 
dane  zvýšia.  Následne  by  bolo  do  mestského  zastupiteľstva  predložené  rozpočtové 
opatrenie. V rámci navýšenia daní, je možné, aby sa rekonštruovala aj Kmeťova ulica o čom 
rozhoduje MsR Michalovce. 
Areál  na  I.  ZŠ Michalovce  po  vyriešení  základných  problémov  na  školách  dôjde  rad  aj  na 
športový areál. 
Momentálne prebiehajú opravy areálov na materských školách. 
Technické zariadenia by mali byť využívané na hlavnú činnosť a nie pre podnikateľskú. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 
Technika,  ktorá  bude  zakúpená  –  ide  o doplnkové  zariadenie  –  kontajnery.  V ďalšom 
prebehne    modernizácia  strojov  na  zimnú  údržbu  a preventívnu  letnú.  Zámerom  nie  je 
podnikať, ale včasnou údržbou predchádzať značným finančným nákladom na rekonštrukciu 
ciest a chodníkov. Píla je využívaná na spracovanie veľkého množstva drevnej hmoty. 
 
Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 
Návrh  viacročného  rozpočtu  Mesta  na  r.  2017‐2019,  ako  aj  rozpočty  MsKS  a TaZS  boli 
prerokované vo finančnej komisii. Poďakoval za to, že viaceré podnety od členov komisie boli 
zapracované do materiálu. Verí, že rozpočtové príjmové kapitoly sa naplnia alebo prekročia 
a umožnia  väčší  rozvoj  mesta.  Poďakoval  za  sídlisko  Stráňany,  IBV  a SNP,  že  viaceré 
interpelácie a podnety, ktoré zazneli na MsZ boli akceptované a ulice zo spomínaných sídlisk 
sú naplánované na rekonštrukciu. 
Na  str.  18  je  naplánovaná  projektová  dokumentácia  a aj  realizácia  úpravy  vykurovacích 
priestorov  podnikovo‐hospodárskej  fakulty.  Ukázalo  sa,  že  aj  keď  na  čele  Nadácie  prof. 
Čolláka nestojí primátor mesta, že Mesto má záujem, aby nadácia naďalej v meste pôsobila. 
Na str. 40 sú naplánované sadbové úpravy pred budovou Okresného súdu v Michalovciach 
vo  výške  20  tis.  EUR.  V tejto  súvislosti  navrhol  zvážiť  projektové možnosti,  či  by  nebolo 
vhodné  upraviť  okolité  priestory  tak,  aby  prebytočná  zrážková  voda  neodtekala  do 
odpadovej kanalizácie, ale využiť prirodzené traťovody, aby voda vsakovala do povrchu a tým 
aj  zavlažovala  okolité  priestory.  V ďalšom  navrhol  zvážiť  možnosť  vybudovať  zavlažovací 
systém. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave viacročného rozpočtu Mesta na roky 2017‐
2019, osobitne finančnej komisii. 
Mesto  má  záujem,  aby  Nadácia  prof.  Čolláka  naďalej  pôsobila  v meste  a tak  isto  aj 
podnikovo‐hospodárska  fakulta  či na  jej  čele stojí primátor mesta, alebo nie. Naplánované 
rekonštrukčné  práce  prispejú  k tomu,  že  výchovno‐vzdelávací  proces  bude  kvalitnejší 
a záujem o štúdium vyšší. 
Pri  okresnom  súde  ide  o sadbové  úpravy.  Pokiaľ  by  sa  išlo  do  iných  aktivít  nebolo  by  to 
v súlade s týmto zámerom a vyžiadalo by si  to navýšenie  finančných prostriedkov. Okresný 
súd je pred kolaudáciou a nebolo by pre mesto reprezentatívne, aby nebolo upravené okolie. 
Ďalšie  navrhované  námety  na  úpravu  spomínaného  okolia  okresného  súdu  a využitie 
zrážkovej vody  je na poslancoch mestského zastupiteľstva či sa do takých zámeroch Mesto 
pustí.  Vybudovanie  studne  a vytvorenie  celého  zavlažovacieho  systému  stojí  nemalé  fin. 
prostriedky a zásah do námestia. 
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Mgr. Ján Várady 
Vo  svojom  príspevku  sa  dotkol  kapitoly  IX  –  program  školstva  a vzdelávanie.  Kvituje,  že 
doteraz  prebehla  rekonštrukcia  mnohých  základných  škôl  a to  nielen  interiéru  ale  aj 
exteriéru.  V tomto  období  sa  už  kladie  dôraz  na  spevnené  plochy MŠ  a ZŠ.  Poďakoval  za 
prácu  jednotlivým komisiám pri MsZ a MsR. Verí, že aj v rámci výziev európskej únie bude 
Mesto reagovať tak, aby sa toho urobilo čo najviac. 
 
Viliam Zahorčák primátor mesta 
Pokiaľ  také  výzvy  budú, Mesto  bude  na  ne  reagovať.  To  podstatné  je  už  takmer  všade 
vyriešené  a preto  sa  už môže  ísť  aj  do  estetickej  roviny.  Čo  sa  týka  exteriérových  úprav 
zložitejšie je to na MŠ, kde sa musia urobiť aj terasy a až potom fasády. 
 
Mgr. Martin Nebesník 
Reagoval na kapitolu X – šport. Poukázal na výšku externých zdrojov, ktoré sa Mestu podarilo 
získať pre MFK Zemplín a zimný štadión na ich modernizáciu. 
 
Viliam Zahorčák primátor mesta 
Mesto má ambíciu uskutočniť  rekonštrukciu uvedených  športových  stánkov.   Prijímateľom 
dotácie  bude  MFK  Zemplín  na  zateplenie  trávnika,  vybudovanie  turniketov  a nového 
kamerového systému. Mesto má ambíciu aby sa do  toho zmestila aj výstavba ďalšej krytej 
tribúny. To všetko by sa malo zrealizovať ak nenastanú komplikácie už v 1. polroku 2017. 
Aj keď Mesto ešte nemá podpísanú zmluvu s Úradom vlády SR, prebehli všetky overovacie 
procesy  a bola  predložená  dokumentácia  zimného  štadióna  a list  vlastníctva  pozemkov. 
V týchto  dňoch  bude  zmluva  podpísaná,  a tým  Mesto  dostane  sľúbenú  dotáciu  na 
rekonštrukciu zimného štadióna. Rekonštrukcia by mala začať v 1. polroku 2017. 
 
Neboli vznesené žiadne ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
1. Berie na vedomie 
    Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu Mesta na roky 2017 – 2019. 
2.  Schvaľuje 
     Viacročný rozpočet Mesta Michalovce na r. 2017‐2019: 
     1.  ako záväzný na r. 2017: 

- bežné príjmy vo výške                               27 727 344 €  
bežné výdavky vo výške                            24 242 184 €  

- kapitálové príjmy vo výške                                   2 107 000 €  
kapitálové výdavky vo výške                       2 177 500 €  

- príjmové peňažné operácie vo výške               593 400 € 
                 ‐     výdavkové peňažné operácie vo výške         4 008 060 €  
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2. ako orientačný na r. 2018‐2019  
             v štruktúre podľa príloh č. 1 – 13 k materiálu. 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 16) 

za: 22 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. Poďakoval 
poslancom za prejavenú podporu a zdôraznil, že Mesto sa bude usilovať splniť všetky 
naplánované aktivity. 

 
 

BOD č. 14 

Návrh rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2017 a viacročný rozpočet na 
roky 2018‐2019 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 zápisnice.  
‐ Návrh predkladal Ing. Július Oleár riaditeľ TaZS mesta Michalovce. 
 
Ing. Július Oleár riaditeľ TaZS mesta Michalovce 
Predložil návrh  rozpočtu TaZS mesta Michalovce na  rok 2017 a viacročný  rozpočet na  roky 
2018‐2019. Návrh rozpočtu pre r. 2017 vychádza z očakávaných výsledkov roku 2016. Návrh 
rozpočtu  je  zostavený  podľa  činností  s prihliadnutím  na  základné  priority  a požiadavky 
mesta. Rozpočet sa člení na verejno prospešnú činnosť a podnikateľskú činnosť. Podstatou je 
určenie výšky nákladov na činností, ktoré zabezpečuje organizácia pre potreby mesta a jeho 
obyvateľov. V porovnaní s rozpočtom na r. 2016 dochádza k dvom výrazným zmenám, ktoré 
majú vplyv na rozpočet a to nárast miezd o 4 % od 1.1. 2017, od 1.9.2017 nárast miezd o 2 % 
a nárast minimálnej mzdy na 435 €. Zmeny vyplynuli zo zmien zákonov SR. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
K materiálu  prijala  stanovisko  hlavná  kontrolórka  a finančná  komisia,  ktorá  materiál 
odporučila schváliť. 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
rozpočet TaZS mesta Michalovce na rok 2017 a viacročný rozpočet na roky 2018‐2019 
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a) ako záväzný na rok 2017 takto: 

‐ náklady celkom v HČ vo výške         5 669 395 € 
‐ výnosy celkom v HČ o výške       5 669 395 € 
z toho: 

- transfer na bežné výdavky (príspevok) 
od zriaďovateľa vo výške        2 825 000 € 

 
b) ako orientačný na roky 2018 – 2019. 

 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 17) 

za: 18 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
 

BOD č. 15 

Návrh rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2017 a viacročný rozpočet   na roky 
2018‐2019 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 zápisnice.  
‐ Návrh predkladala PhDr. Milada Tomková riaditeľka MsKS Michalovce. 
 
PhDr. Milada Tomková riaditeľka MsKS Michalovce 
     Rozpočet MsKS Michalovce  na  roky  2017‐2019  je  spracovaný  v súlade  so  zákonom  č. 
523/2004  Z.  z.  o rozpočtových  pravidlách  verejnej  správy  ako  aj  ostatných  súvisiacich 
právnych  noriem.  MsKS  Michalovce  preto  v súlade  s týmto  zákonom  predkladá  tri 
rozpočtové  roky.  Rozpočet  príjmov  a výdavkov  na  rok  2017  je  záväzný.  Príjmy  a výdavky 
rozpočtov na rok 2018 a 2019 sú pre organizáciu orientačné. 
Nakoľko celkové plánované náklady, ktoré predstavujú čiastku  906 166  € prevyšujú vlastné 
výnosy, ktoré sú plánované  vo výške 670 166 € je zo strany MsKS aj požiadavka na transfer  / 
príspevok  /  od  zriaďovateľa  vo  výške  236  000  €.  Tento  návrh  rozpočtu  sa  predkladá  ako 
vyrovnaný rozpočet sú v ňom zahrnuté výdavky, ktoré vyplývajú zákona  t.j. zvýšenie miezd 
od 1. 1. 2017. 
 
Viliam Zahorčák 
Aj  k tomuto  materiálu  je  predložené  stanovisko  finančnej  komisie  a hlavnej  kontrolórky 
mesta Michalovce. Stanoviska odporúčajú návrh schváliť. 
 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
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(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
I. Rozpočet MsKS Michalovce na rok 2017 a roky 2018  ‐ 2019: 

 
a) ako záväzný na rok 2017 takto: 
 
- náklady vo výške                906 166 €    
- výnosy  vo výške                670 166 €    
- bežný transfer vo výške    236 000 €     
 
b) ako orientačný na roky 2018 ‐ 2019   
 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 18) 

za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
BOD č. 16 

Majetkovoprávne záležitosti 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 zápisnice.  
‐ Materiál predkladal Ing. Jozef Doležal, vedúci odboru HsM. 
 
Ing. Jozef Doležal, vedúci odboru HsM 
Predložil materiál v jednotlivých častiach: 
‐ vyhodnotenie dražby pozemkov pre výstavbu garáží na Ul. moskovskej 
‐ schválenie  formy  a podmienok  predaja  pozemkov  nachádzajúcich  sa  na  Ul.  J.  Švermu 

v Michalovciach 
‐ schválenie  podmienok  pre  odpredaj  inžinierskych  sietí  na  Ul.  močarianskej  –  areál 

autorserviu 
‐ schválenie  formy a podmienok predaja pozemkov nachádzajúcich sa na Ul. M.Kukučina 

v Michalovciach – prídomové záhradky 
‐ schválenie  formy  a podmienok  predaja  pozemkov  nachádzajúcich  sa  na  Ul.  P.I. 

Čajkovského  
‐ ponuka na odpredaj pozemkov nachádzajúcich na Jilemnického ulici v  Michalovciach 
‐ zaradenie nehnuteľnosti do Zoznamu majetku Mesta určeného na odpredaj. 
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R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu I.1 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
víťaza obchodnej verejnej súťaže na odpredaj novovytvoreného pozemku C‐KN p.č. 682/80 o 
výmere 21 m2,  zastavané plochy a podielu na novovytvorenom pozemku 682/72  o  výmere 
144 m2, zastavané plochy, vo veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/10, ktoré vznikli určením 
Geometrického  plánu  č.  14328810‐42/2012,  zo  dňa  28.9.2012,  Mirona  Rapáča,  Ul. 
volgogradská 177/1, 071 01 Michalovce, ktorý ponúkol za predmet predaja kúpnu cenu spolu 
vo výške 610 €, ako záverečné vyhodnotenie súťaže. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 21 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 19) 

za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.1 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu I.2 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
spôsob prevodu novovytvorených pozemkov C‐KN p.č.  3066/381, druh pozemku  zastavané 
plochy, výmera 27 m2,  p.č. 3066/380, druh pozemku zastavané plochy, výmera 65 m2 a p.č. 
3066/379,  druh  pozemku  zastavané  plochy,  výmera  67 m2,  k.ú. Michalovce,  ktoré  vznikli 
určením Geometrického plánu č. 14328810‐49/2016, zo dňa 19.10.2016, priamym predajom 
za nasledujúcich podmienok: 

 záujemca  je  povinný  predložiť    cenovú  ponuku  na  predmet  predaja  –  predmetné 
novovytvorené pozemky C‐KN,  

 všeobecná  hodnota  predmetných  pozemkov,  určená  znaleckým  posudkom, 
predstavuje finančnú čiastku vo výške 30,98 €/m2,  

 cena nesmie byť nižšia ako cena určená znaleckým posudkom, 

 záujemca  je povinný predložiť  súhlasné vyhlásenie k bezplatnému  zriadeniu vecného 
bremena  v rozsahu  uložených    podzemných  inžinierskych  sietí,  ich  údržby,  opravy 
a revízie na pozemku, na ktorý predložil cenovú ponuku, , na dobu neurčitú, 

 záujemca  je povinný predložiť čestné vyhlásenie, že nie  je osobou podľa § 9a, ods. 6 
a 7, Zákona 138/1991 Zb. 



 22

 cenovú ponuku podávať samostatne na jednotlivé parcely, 

 vyhlasovateľ  si  vyhradzuje  právo  odmietnuť  každú  z  predložených  cenových  ponúk, 
alebo     zrušiť zámer odpredať predmetné novovytvorené pozemky C‐KN, ktoré vznikli 
určením  Geometrického  plánu  č.  14328810‐49/2016,  zo  dňa  19.10.2016,  priamym 
predajom. 

 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 20) 

za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

‐ Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.2 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu I.3 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
spôsob prevodu:  

 vodovodnej prípojky, Autoservis Močarianska,  vybudovanej v  rámci  stavby Skladová 
hala, objekt SO‐01 Vodovodná prípojka, 

 plynovej  prípojky,  Autoservis Močarianska,  vybudovanej  v  rámci  stavby  Pripojovací 
plynovod k distribučnej sieti Michalovce, Močarianska,  

účelovo  vybudovaných  potreby  bývalej  lakovníckej  haly  v  areáli  Autoservisu  na 
Ul. močarianskej,  postavenej  na  pozemku  C‐KN  p.č.  4948,  k.ú. Michalovce,  obchodnou 
verejnou súťažou za nasledujúcich podmienok: 

 účastník  súťaže  predloží  návrh  kúpnej  zmluvy  na  predmet  predaja  –  vodovodnú  a 
plynovú prípojku,  

 záujemca  je  vlastníkom  objektu  stavby  bez  č.  súp.  (dielňa),  postavenej  na  parcele 
p.č. 4948, vedenej na LV č. 5157 v k.ú. Michalovce, alebo sa o ňu uchádza.  

 cena nesmie byť nižšia ako cena určená znaleckým posudkom, 

 vyhlasovateľ si vyhradzuje právo odmietnuť všetky predložené cenové ponuky, alebo   
zrušiť zámer odpredať predmet predaja – vodovodnú a plynovú prípojku. 

 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 21) 

za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.3 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu I.4 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
spôsob prevodu novovytvorených pozemkov C‐KN:  

 p.č. 907/233, druh pozemku zastavané plochy, výmera 72 m2;  

 p.č. 907/234, druh pozemku zastavané plochy, výmera 71 m2;  

 p.č. 907/235, druh pozemku zastavané plochy, výmera 70 m2;  

 p.č. 907/236, druh pozemku zastavané plochy, výmera 72 m2;  
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 p.č. 907/237, druh pozemku zastavané plochy, výmera 71 m2;  

 p.č. 907/238, druh pozemku zastavané plochy, výmera 71 m2;  

 p.č. 907/239, druh pozemku zastavané plochy, výmera 72 m2;  

 p.č. 907/240, druh pozemku zastavané plochy, výmera 70 m2;  

 p.č. 907/241, druh pozemku zastavané plochy, výmera 73 m2;  

 p.č. 907/242, druh pozemku zastavané plochy, výmera 72 m2;  

 p.č. 907/243, druh pozemku zastavané plochy, výmera 70 m2  

 p.č. 907/244, druh pozemku zastavané plochy, výmera 7 m2, 
k.ú. Stráňany, ktoré vznikli určením Geometrického plánu  č. 14328810‐51/2016,  zo dňa 
25.10.2016, priamym predajom za nasledujúcich podmienok: 

 záujemca  je  povinný  predložiť    cenovú  ponuku  na  predmet  predaja  –  predmetné 
novovytvorené pozemky C‐KN,  

 všeobecná  hodnota  predmetných  pozemkov,  určená  znaleckým  posudkom, 
predstavuje finančnú čiastku vo výške 14,08 €/m2,  

 cena nesmie byť nižšia ako cena určená znaleckým posudkom, 

 záujemca  je povinný predložiť  súhlasné vyhlásenie k bezplatnému  zriadeniu vecného 
bremena  v rozsahu  uložených    podzemných  inžinierskych  sietí,  ich  údržby,  opravy 
a revízie na pozemku, na ktorý predložil cenovú ponuku, , na dobu neurčitú, 

 záujemca  je povinný predložiť čestné vyhlásenie, že nie  je osobou podľa § 9a, ods. 6 
a 7, Zákona 138/1991 Zb. 

 cenovú ponuku podávať samostatne na jednotlivé parcely 

 vyhlasovateľ si vyhradzuje právo odmietnuť všetky predložené cenové ponuky, alebo   
zrušiť zámer odpredať predmetné novovytvorené pozemky C‐KN, ktoré vznikli určením 
Geometrického plánu č. 14328810‐51/2016, zo dňa 25.10.2016, priamym predajom. 

 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 22) 

za: 22 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.4 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu I.5 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
spôsob  prevodu  novovytvoreného  pozemku  C‐KN  p.č.  4330/3,  druh  pozemku  zastavané 
plochy,  výmera  124  m2,  k.ú.  Michalovce,  ktorý  vznikol  určením  Geometrického  plánu 
č. 10718966–45/2016, zo dňa 21.11.2016, priamym predajom za nasledujúcich podmienok: 

 záujemca  je  povinný  predložiť    cenovú  ponuku  na  predmet  predaja  –  predmetný 
novovytvorený pozemok C‐KN p.č. 4330/3,  

 všeobecná  hodnota  predmetných  pozemkov,  určená  znaleckým  posudkom, 
predstavuje finančnú čiastku vo výške 25,82 €/m2,  

 cena nesmie byť nižšia ako cena určená znaleckým posudkom, 

 záujemca  je povinný predložiť  súhlasné vyhlásenie k bezplatnému  zriadeniu vecného 
bremena  v rozsahu  uložených    podzemných  inžinierskych  sietí,  ich  údržby,  opravy 
a revízie na pozemku, na ktorý predložil cenovú ponuku, , na dobu neurčitú, 
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 záujemca  je povinný predložiť čestné vyhlásenie, že nie  je osobou podľa § 9a, ods. 6 
a 7, Zákona 138/1991 Zb. 

 vyhlasovateľ si vyhradzuje právo odmietnuť všetky predložené cenové ponuky, alebo   
zrušiť zámer odpredať predmetné novovytvorené pozemky C‐KN, ktoré vznikli určením 
Geometrického plánu č. 10718966–45/2016, zo dňa 21.11.2016, priamym predajom. 

 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 23) 

za: 22 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.5 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu I.6 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
odkúpenie pozemku registra E‐KN p.č. 1142, druh pozemku orná pôda, výmera 27 m2 a p.č. 
1143,  druh  pozemku  orná  pôda,  výmera  53 m2,  ktoré  sú    evidované  Okresným  úradom  
Michalovce, katastrálnym odborom, na Liste vlastníctva č. 8165, k.ú. Michalovce, od Lukáša 
Baču, bytom Ul. P. Jilemnického 889/71, 071 01 Michalovce, v zastúpení zákonného zástupcu 
Jána Baču, za jednotkovú cenu pozemku 7 €/m2, s podmienkou nadobudnutia právoplatnosti 
zmluvy dňom, ktorým bude tento prevod  schválený príslušným súdom. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 22 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 24) 

za: 22 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.6 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu I.7 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
zaradenie nehnuteľností  do Zoznamu majetku Mesta určeného na odpredaj: 

 v k.ú. Michalovce,  obec Michalovce,  okres Michalovce,  pozemky  vedené  Okresným 
úradom Michalovce na liste vlastníctva číslo 5157, a to: 

 na Ul. priemyselnej:  
 pozemok  C‐KN,  p.č.  4965/4,  druh  pozemku  zastavané  plochy  a  nádvoria, 

výmera 625 m2, 

 v k.ú.  Močarany,  obec  Michalovce,  okres  Michalovce,  pozemky  vedené  Okresným 
úradom Michalovce na liste vlastníctva číslo 5157, a to: 

 na Ul. močarianskej 
 pozemok C‐KN, p.č. 93, druh zastavané plochy a nádvoria, výmera 351 m2,  

 k.ú.  Stráňany,  obec  Michalovce,  okres  Michalovce,  pozemky  vedené  Okresným 
úradom Michalovce na liste vlastníctva číslo 5157, a to: 
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 na sídl. SNP: 
 pozemok  E‐KN  p.č.  5889/2,  druh  pozemku  orná  pôda,  výmera  3 930 m2,  do 

výmery 1 000 m2, 

 stavby v evidencii Mesta, a to: 

 inžinierske siete: 
 vodovodná prípojka , Autoservis Močarianska,  
 plynová prípojka, Autoservis Močarianska,  

 verejné kanalizácie: 
 Ul. kapušianska, topolianska, močarianska, mlynská, vyškovská  
 Kanalizácia Ul. mlynská , čerpacia stanica.  

 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 25) 

za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode I.7 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu II. 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
r u š í      
bod č.1 uznesenia MsZ č. 230, zo dňa 25.10.2016, na obchodnú verejnú súťaže na         
 odpredaj pozemkov pre výstavbu garáži na Ul. moskovskej. 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 26) 

za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode II. tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu III. 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s p l n o m o c ň u j e    
primátora mesta Viliama Zahorčáka podpísaním zmlúv schválených bodov I/1 a 6. 
  T: 2017 
  Z: v texte 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 27) 

za: 21 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode III. tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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BOD č. 17 

Prenájom majetku vo vlastníctve Mesta Michalovce 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 zápisnice.  
‐ Materiál predkladal Ing. Jozef Doležal, vedúci odboru HsM. 
 
Ing. Jozef Doležal, vedúci odboru HsM 
Do  rokovania  mestského  zastupiteľstva  predložil  informáciu  o zasadnutiach  komisie  na 
prenájom majetku dňa 17. 10. 2016 a 7. 11. 2016. V návrhu na uznesenie je predložených 6 
uznesení vo veci vecných bremien na uloženie  inžinierskych  sietí na pozemkoch mesta a 3 
uznesenia týkajúce sa  prenájmu nebytových priestorov. 
 
R o z p r a v a :  

 
Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 
K prejednávanému  bodu  bol  pred  zasadnutím  MsZ  predložený  doplňujúci  materiál  – 
záverečné  vyhodnotenie  obchodnej  verejnej  súťaže  na  prenájom  nebytových  priestorov  – 
Poliklinika. Cieľom mesta  je odmietnuť všetky návrhy, kde najmenší ročný návrh  je 8 500 € 
a najvyšší 36 722 €. Nie je vhodnejšie prenajať tieto priestory ako to odmietnuť a využívať ich 
na iné účely? Už teraz je voľných 5 priestorov na Poliklinike. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Riaditeľka  MsKS  Michalovce  požiadala  listom,  aby  sa  uvedené  priestory  neprenajímali 
a využívali sa na pôvodné účely. 
 
Neboli vznesené žiadne ďalšie otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 1. 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
správu Prenájom majetku vo vlastníctve Mesta Michalovce. 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 2. 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
p r i j í m a  
Návrh hodnotiacej komisie, ktorým boli odmietnuté súťažné návrhy na prenájom nebytových 
priestorov  v objekte  na  Nám.  osloboditeľov  č.  25  v Michalovciach,  ako  záverečné 
vyhodnotenie súťaže zo strany vyhlasovateľa. 
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Hlasovanie 

(hlasovanie č. 28) 

za: 19 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 2 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 1. a 2. tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.1 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
zriadenie vecného bremena za účelom uloženia kanalizačnej prípojky, na pozemku registra C‐
KN  p.č.  1708/6  (Ul.  SNP)  k.ú.  Stráňany,  evidovaného  na  LV  5157  k.ú.  Stráňany,  ktorého 
vlastníkom  je Mesto Michalovce  (v  celkovej dĺžke  kanalizačnej prípojky  cca – 2,7 m,  ktorá 
bude spresnená geometrickým plánom) s ochranným pásmom 1 meter na obe strany od osi 
vedenia,  v zmysle  VZN  č.  101/2007,  s  uzatvorením  zmluvy  o  budúcej  zmluve  na  zriadenie 
vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre uloženie 
podzemných  inžinierskych sietí, s pánom Petrom Hanzlíkom, Vinné 525, 072 31 Vinné a Bc. 
Michaelou  Hanzlíkovou,  rod.  Sinčákovou,  Severná  3594/8,  
071 01 Michalovce v rámci plánovanej stavby: „Rodinný dom – novostavba“, s tým, že všetky 
dotknuté  plochy  na  ktorých  sú  umiestnené  stavby  vo  vlastníctve  Mesta  (cestné  teleso, 
chodník,  spevnené plochy a pod.) musia byť  zo  strany  žiadateľov  technologicky prekonané 
bez ich narušenia (tzv. prepichom, podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investori uvedú 
tieto stavby na vlastné náklady do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom 
i priečnom profile. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 20 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 29) 

za: 19 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.1 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.2 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
zriadenie  vecného  bremena  za  účelom  uloženia  vodovodnej,  kanalizačnej  a elektrickej  NN 
prípojky,  na  pozemkoch  registra  C‐KN  p.č.  4631,  
k.ú.  Michalovce,  evidovaných  na  LV  5157,  k.ú.  Michalovce,  a pozemkoch  registra  
E‐KN  p.č.  1170,  p.č.  1171  a p.č.  9451/1,  k.ú.  Michalovce,  evidovaných    na  LV  6438,  
k.ú.  Michalovce,  ktorých  vlastníkom  je  Mesto  Michalovce  (v  celkovej  dĺžke  vodovodnej 
prípojky cca – 4,5 m, kanalizačnej prípojky cca – 4 m, a elektrickej NN prípojky cca – 65 m, 
ktoré budú spresnené geometrickým plánom) s ochranným pásmom 1 meter na obe strany 
od  osi  vedenia,  v zmysle  VZN  č.  101/2007,  s  uzatvorením  zmluvy  o  budúcej  zmluve  na 
zriadenie vecného bremena a následne uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre 
uloženie  podzemných  inžinierskych  sietí,  s  pánom  Ing.  Ľubošom  Sotákom,  Nad  Laborcom 
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1777/36,  071  01  Michalovce,  v rámci  plánovanej  stavby:  „Novostavba  objektu  služieb  – 
TRIPLEX“  s tým,  že  všetky dotknuté plochy na  ktorých  sú umiestnené  stavby  vo  vlastníctve 
Mesta  (cestné  teleso,  chodník,  spevnené  plochy  a pod.)  musia  byť  zo  strany  žiadateľa 
technologicky  prekonané  bez  ich  narušenia  (tzv.  prepichom,  podvrtávkou),  resp.  v prípade 
rozkopávky,  investor uvedie tieto stavby na vlastné náklady do pôvodného stavu s obnovou 
vrchnej  vrstvy  v jej  pozdĺžnom  i priečnom  profile,  zaväzuje  budúceho  vlastníka  a investora 
stavby, viesť elektrickú prípojku po spoločnej hranici pozemkov registra C‐KN p.č. 4631, p.č. 
4643 a p.č.   4644. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 18 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 30) 

za: 18 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.2 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.3 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
zriadenie  vecného  bremena  za  účelom  uloženia  vodovodnej  
kanalizačnej, plynovej a elektrickej NN prípojky, na pozemku  registra E‐KN p.č. 1000/2, k.ú. 
Topoľany, evidovaného na LV 5843, k.ú. Topoľany, ktorého vlastníkom  je Mesto Michalovce 
(v celkovej dĺžke vodovodnej prípojky cca – 2 m, kanalizačnej prípojky cca – 11 m, plynovej 
prípojky  cca  –  15  m,  a elektrickej  NN  prípojky  cca  –  18  m,  ktoré  budú  spresnené 
geometrickým plánom) s ochranným pásmom 1 meter na obe strany od osi vedenia, v zmysle 
VZN  č.  101/2007,  s  uzatvorením  zmluvy  o  budúcej  zmluve  na  zriadenie  vecného  bremena 
a následne  uzatvorením  zmluvy  o zriadení  vecného  bremena  pre  uloženie  podzemných 
inžinierskych sietí, s pánom Mariánom  Jackom, Prof. Hlaváča 1888/24, 071 01 Michalovce, 
v rámci plánovanej stavby: „Novostavba – rodinný dom“ s tým, že všetky dotknuté plochy na 
ktorých sú umiestnené stavby vo vlastníctve Mesta (cestné teleso, chodník, spevnené plochy 
a pod.)  musia  byť  zo  strany  žiadateľa  technologicky  prekonané  bez  ich  narušenia  (tzv. 
prepichom,  podvrtávkou),  
resp.  v prípade  rozkopávky,  investor  uvedie  tieto  stavby  na  vlastné  náklady  
do pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom profile. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 16 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 31) 

za: 18 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.3 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.4 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
zriadenie  vecného  bremena  za  účelom  uloženia  vodovodnej  
kanalizačnej, plynovej  a elektrickej  NN  prípojky,  na  pozemku  registra  C‐KN  p.č.  1792,k.ú. 
Stráňany evidovaného na LV 5157, k.ú. Stráňany, ktorého vlastníkom je Mesto Michalovce (v 
celkovej  dĺžke  vodovodnej  prípojky  cca  –  2 m,  kanalizačnej  prípojky  cca  –  5 m,  plynovej 
prípojky cca – 1 m, a elektrickej NN prípojky cca – 5 m, ktoré budú spresnené geometrickým 
plánom)  s ochranným  pásmom  1  meter  na  obe  strany  od  osi  vedenia,  v zmysle  VZN  č. 
101/2007, s uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena a následne 
uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre uloženie podzemných inžinierskych sietí, 
s pánom Patrikom Gavurom, Partizánska 3027/41, 071 01 Michalovce,  v rámci plánovanej 
stavby:  „Novostavba  –  rodinný  dom“  s tým,  že  všetky  dotknuté  plochy  na  ktorých  sú 
umiestnené  stavby  vo  vlastníctve Mesta  (cestné  teleso,  chodník,  spevnené  plochy  a pod.) 
musia byť  zo  strany  žiadateľa  technologicky prekonané bez  ich narušenia  (tzv. prepichom, 
podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto stavby na vlastné náklady do 
pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom profile. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 18 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 32) 

za: 18 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.4 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.5 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
zriadenie vecného bremena za účelom uloženia plynovej a kanalizačnej prípojky, na pozemku 
registra  C‐KN  p.č.  1838/1  (Ul.  remeselnícka)  k.ú. Michalovce  vedeného  na  LV  5157,  k.ú. 
Michalovce, ktorého vlastníkom je Mesto Michalovce (v celkovej dĺžke plynovej prípojky cca – 
6,2 m,  a  kanalizačnej  prípojky  cca  –  2,7 m,  ktoré  budú  spresnené  geometrickým  plánom) 
s ochranným pásmom 1 meter na obe  strany od osi  vedenia,  v zmysle VZN  č. 101/2007,  s 
uzatvorením  zmluvy  o  budúcej  zmluve  na  zriadenie  vecného  bremena  a následne 
uzatvorením zmluvy o zriadení vecného bremena pre uloženie podzemných inžinierskych sietí, 
s pánom  Mgr.  Martinom  Bumberom,  J.A.  Komenského  36,  071  01  Michalovce,  v rámci 
plánovanej  novostavby  rodinného  domu  s tým,  že  všetky  dotknuté  plochy  na  ktorých  sú 
umiestnené  stavby  vo  vlastníctve Mesta  (cestné  teleso,  chodník,  spevnené  plochy  a pod.) 
musia byť  zo  strany  žiadateľa  technologicky prekonané bez  ich narušenia  (tzv. prepichom, 
podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto stavby na vlastné náklady do 
pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom profile. 
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Prezentácia: 
prezentovalo sa 18 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 33) 

za: 18 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.5 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.6 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
zriadenie vecného bremena za účelom uloženia elektrickej NN prípojky, na pozemku registra 
E‐KN p.č. 9511 (Ul. stavbárov) k.ú. Michalovce, vedenom na LV 6438, ktorého vlastníkom  je 
Mesto Michalovce (v celkovej dĺžke elektrickej NN prípojky cca – 5 m, ktorá bude spresnená 
geometrickým plánom) s ochranným pásmom 1 meter na obe strany od osi vedenia, v zmysle 
VZN  č.  101/2007,  s  uzatvorením  zmluvy  o  budúcej  zmluve  na  zriadenie  vecného  bremena 
a následne  uzatvorením  zmluvy  o zriadení  vecného  bremena  pre  uloženie  podzemných 
inžinierskych  sietí,  so  spoločnosťou  Stavbetón  s.r.o.,  Stavbárov  5961,  071  01 Michalovce, 
v rámci  stavby:  „Elektrická  prípojka“  s tým,  že  všetky  dotknuté  plochy  na  ktorých  sú 
umiestnené  stavby  vo  vlastníctve Mesta  (cestné  teleso,  chodník,  spevnené  plochy  a pod.) 
musia byť  zo  strany  žiadateľa  technologicky prekonané bez  ich narušenia  (tzv. prepichom, 
podvrtávkou), resp. v prípade rozkopávky, investor uvedie tieto stavby na vlastné náklady do 
pôvodného stavu s obnovou vrchnej vrstvy v jej pozdĺžnom i priečnom profile. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 18 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 34) 

za: 17 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.6 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.7 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
predĺženie doby platnosti Zmluvy o nájme nebytových priestorov a poskytovaných  službách 
v mestskej športovej hale zo dňa 14.11.2006, uzatvorenej s nájomcom Domspráv s.r.o., byty, 
teplo  a iné  služby,  do  31.12.2017,  ako  prípad  hodný  osobitného  zreteľa,  z dôvodu 
kontinuálneho  zabezpečenia    plynulej  dodávky  tepla  do  Mestskej  športovej  haly 
v Michalovciach technologickým zariadením nájomcu. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa : 19 poslancov 
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Hlasovanie 

(hlasovanie č. 35) 

za: 15 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.7 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.8 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
prenájom objektu na pozemku C‐ KN p. č. 4948, k.ú. Michalovce, na  Ul. močarianskej  č. 15 
v Michalovciach s plochou 840,96 m2   a priľahlý pozemok o výmere 840 m2 , C‐KN p.č. 4955/1 
pre  Leníka Miroslava,  Nám.  osloboditeľov  č.  18,  Humenné,  ako  prípad  hodný  osobitného 
zreteľa, z dôvodu možnosti operatívneho využitia objektu v dobe do jeho odpredaja. 
 
Prezentácia: 
prezentovalo sa 18 poslancov 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 36) 

za: 17 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.8 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 
NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 3.9 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e    
Gréckokatolíckej  eparchii,  Dominikánske  námestie  č.2,  Košice,  zámer  zhodnotiť  prenajatý 
majetok  Mesta  projektom:  Rozšírenie  cirkevnej  materskej  školy  blahoslaveného  biskupa 
Vasiľa  Hopku  v Michalovciach  v objekte  Cirkevnej  materskej  školy  na  Ul.  J.  Švermu  č.  4 
v Michalovciach  v predpokladanej výške  50 000,‐ €  a zmenu doby nájmu do 31.12.2036. 
 
 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 37) 

za: 19 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 3.9 tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

NÁVRH NA UZNESENIE k bodu 4. 
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s p l n o m o c ň u j e  
primátora  mesta  Viliama  Zahorčáka  k  podpísaniu  zmlúv  v zmysle  schválených  uznesení   
v bode 3 Návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie 

(hlasovanie č. 38) 

za: 19 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie v bode 4. tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 

 
BOD č. 18 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Michalovce na I. polrok 
2017 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 zápisnice.  
‐ Materiál predkladala Ing. Marta Bobovníková, PhD., hlavná kontrolórka. 
 
Ing. Marta Bobovníková, PhD. 
Predkladaný  plán  kontrolnej  činnosti  na  I.  polrok  2017  plynule  nadväzuje  na  kontroly 
vykonané  v predchádzajúcom  období.  Kontroly  budú  zamerané  na  dodržiavanie  platných 
finančných zákonov a VZN pri hospodárení s majetkom a finančnými prostriedkami. Kontrola 
opatrení  z vykonaných  previerok,  kontrola  plnenia  uznesení  MsZ  a kontrola  vybavovania 
sťažností  je  prevádzaná  priebežne.  Plán  je  spracovaný  rámcovo  a bude  dopĺňaný  o nové 
úlohy, ktoré  vyplynú zo zasadnutí mestského zastupiteľstva, zo sťažností občanov, prípadne 
zo zistení v rámci prevádzanej kontroly. 
 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE  
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
A )   S c h v a ľ u j e  
        Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Mesta Michalovce na I. polrok 2017. 
B )   P o v e r u j e  
        hlavnú kontrolórku vykonaním kontrol podľa predloženého plánu kontrolnej činnosti. 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 39) 

za: 18 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 



 33

BOD č. 19 

Návrh  plánu  rokovaní  MsR,  MsZ,  komisií  MsZ,  Redakčnej  rady  novín 
Michalovčan a harmonogramu zasadnutí MsR a MsZ Michalovce na  I. polrok 
2017 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 zápisnice.  
‐ Materiál predkladal Ing. Zdenko Vasiľ, prednosta MsÚ Michalovce. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
V plánoch MsR a MsZ sú tradičné body. Plány môžu byť doplnené v priebehu roku o body, 
ktoré prinesie život. Plány komisií boli prerokované a schválené na zasadnutiach komisií. 
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
 
Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE  
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
s c h v a ľ u j e  
1. Plán rokovaní Mestskej rady Michalovce na I. polrok 2017 
2. Plán rokovaní Mestského zastupiteľstva Michalovce  na I. polrok 2017 
3. Plán rokovaní komisií MsZ v Michalovciach na I. polrok 2017 
4. Plán rokovaní Redakčnej rady novín Michalovčan na I. polrok 2017 
5. Harmonogram zasadnutí MsR a MsZ Michalovce na I. polrok 2017 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 40) 

za: 18 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 20 

Prerokovanie platu primátora mesta Michalovce 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 zápisnice.  
‐ Materiál predkladal MUDr. Benjamín Bančej, predseda poslaneckého klubu. 
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MUDr. Benjamín Bančej, predseda poslaneckého klubu 
     Zákon  číslo  253/1994  Z.z.  o právnom  postavení  a platových  pomeroch    starostov  obcí 
a primátorov miest upravuje základné pracovnoprávne postavenie primátora   a ustanovuje 
minimálnu  a maximálnu  výšku  mesačného  platu  zodpovedajúcu  počtu  obyvateľov. 
Primátorovi  patrí  plat,  ktorý  je  súčinom  priemernej  mzdy  v národnom  hospodárstve 
a násobku  podľa  počtu  obyvateľov.  Zákon  stanovuje  deväť  platových  skupín.  Mesto 
Michalovce je zaradené do siedmej skupiny s počtom 20 001 do 50 000 obyvateľov, kde    je 
stanovený  minimálny  koeficient  2,89  násobok  priemernej  mesačnej  mzdy  zamestnanca 
v národnom  hospodárstve,  vyčíslenej  na  základe  údajov  štatistického  úradu  SR  za 
predchádzajúci  kalendárny  rok,  ktorý môže mestské  zastupiteľstvo  zvýšiť  o 70%.  V tomto  
roku,  ale  aj  v predchádzajúcich  troch  rokoch  Mestské  zastupiteľstvo  v  Michalovciach  
schválilo  primátorovi  mesta  Michalovce  plat  vo  výške  2,89  násobku  priemernej  mzdy 
v národnom  hospodárstve  vyčíslenej  štatistickým  úradom  za  predchádzajúci  kalendárny  
zvýšený  o  45%.  Takto  stanovená  výška  platu,    bola  pri  odmeňovaní  primátora  mesta 
Michalovce  zavedená  ešte  v roku  2013,  keď  v čase  konsolidácie  verejných  finančných 
prostriedkov a s prihliadnutím na zámer znížiť výdavky na mzdy,   tovary a služby,   požiadal 
primátor mesta Michalovce Viliam Zahorčák o zníženie svojho platu.   
     Pred koncom minulého roka bol zákonom č. 377/2015 Z.z. novelizovaný zákon o právnom 
postavení  a platových  pomeroch    starostov  obcí  a primátorov miest.  Touto  novelou  bola 
vypustená  povinnosť  opätovne  raz  ročne  prerokovať  plat  primátora  a zároveň  bola 
vypustená povinnosť uviesť v zápisnici zo zasadnutia mestského zastupiteľstva plat primátora 
v presnej  výške  stanovenej  v eurách.    Keďže  sme  pri  ostatnom  prerokovávaní  platu 
primátora mesta  schválili plat pre  rok 2016,  je nutné, aby  sme na  ďalšie obdobie  schválili 
platové náležitosti primátora  bez časového určenia.       
     Na základe vyššie uvedených skutočností navrhujem, aby v súlade s § 4 ods. 1 a 2 zákona 
č. 253/1994 Z.z. v znení neskorších predpisov,  bol  primátorovi mesta Michalovce schválený 
a vyplácaný naďalej plat, tak ako doposiaľ, t.j. plat  vo výške 2,89 násobku priemernej mzdy 
v národnom hospodárstve vyčíslenej štatistickým úradom za predchádzajúci kalendárny rok 
zvýšený o 45%. V súlade s § 3 zákona č.253/1994 v znení neskorších predpisov  sa schválený  
plat   zaokrúhľuje na celé  euro nahor.   
    Zároveň   navrhujeme  uložiť  vedúcemu  útvaru  primátora  a personálnemu  referentovi 
Mestského  úradu  v Michalovciach,  aby  k začiatku  každého  kalendárneho  roka  zabezpečil 
preukázateľné vyčíslenie priemernej mzdy v národnom hospodárstve za predchádzajúci rok 
a uskutočnil  prepočet,  ako  podklad  pre  výplatu  podľa  vyčíslenej  priemernej  mzdy  a 
schváleného    koeficientu.    Takto  vyčíslený plat   bude  v súlade  so  zákonom o odmeňovaní 
starostov obcí a primátorov miest, vyplácaný spätne od 1.1.daného kalendárneho roka.  
    Po vyčíslení priemernej mzdy v národnom hospodárstve za predchádzajúci rok sa od 1.1. 
daného  kalendárneho  roka upravia  aj   platové náležitosti  volených  funkcionárov,  ktoré  sa 
v súlade so Zásadami odmeňovania poslancov a členov orgánov Mesta Michalovce odvíjajú  
od schváleného platu primátora, prípadne od tejto priemernej mzdy.  
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
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Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE  
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
A/ s c h v a ľ u j e :  
1. V súlade so zákonom č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch  

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, s účinnosťou od 1.1.2017, 
plat primátora mesta Michalovce Viliama  Zahorčáka  vo  výške 2,89 násobku priemernej 
mzdy  v národnom  hospodárstve  vyčíslenej  štatistickým  úradom  za  predchádzajúci 
kalendárny rok  zvýšený o 45%, zaokrúhlený na celé euro nahor. 

B) U k l a d á :  
1. Zabezpečiť preukázateľné vyčíslenie priemernej mzdy v národnom hospodárstve za  
     predchádzajúci kalendárny  rok a uskutočniť prepočet platu primátora mesta Michalovce     
     podľa príslušného koeficientu a schváleného zvýšenia o 45 %  ako podklad pre výplatu  
     podľa vyčíslenej priemernej mzdy a schváleného  koeficientu. 
                                                                                          T.: prvý štvrťrok 2017 a každého  
                                                                                                nasledujúceho kalendárneho      
                                                                                                roka a od 1.1. v danom roku    
                                                                                           Z.: Ján Bumbera, ved. útv. primátora, 
                                                       pers. ref. MsÚ 
 
2. Uskutočniť prepočet platových náležitosti volených funkcionárov, ktoré sa v súlade so  
     Zásadami odmeňovania poslancov a členov orgánov mesta Michalovce odvíjajú  od  
     schváleného platu primátora.      
                                                                                         T.: prvý štvrťrok 2017 a každého  
                                                                                               nasledujúceho kalendárneho                      
                                                                                               roka a od 1.1. v danom roku  
                                                                                         Z.: Ján Bumbera, ved. útv. primátora, 
                                                     pers. ref. MsÚ 
 
3. Vyplácať mesačný plat primátora mesta  v schválenej výške a prepočítaný plat volených  
    funkcionárov, ktorý sa odvíja od platu primátora v termínoch  určených pre      
   zamestnávateľa.  
                                                                                             T. v texte  
                                                                                             Z: Ing. Oľga Bereznaninová, 
                                                                                                  ved. finančného odboru MsÚ 
 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 41) 

za: 19 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
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BOD č. 21 

Návrh na schválenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta Michalovce 
 
‐ Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 zápisnice.  
‐ Materiál predkladal MUDr. Benjamín Bančej, predseda poslaneckého klubu. 
 
MUDr. Benjamín Bančej, predseda poslaneckého klubu 
     Platové náležitosti hlavnej kontrolórky upravuje § 18c zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v platnom znení. Mestské zastupiteľstvo môže  schváliť hlavnej kontrolórke  odmenu 
až  do  výšky  30  %  mesačného  platu,  ktorý  je  súčinom  priemernej  mesačnej  mzdy 
zamestnanca  v národnom  hospodárstve  a koeficientu  podľa  počtu  obyvateľov,  v meste 
Michalovce. Tento  koeficient je  2,24.   
     V podmienkach  nášho  mesta  sa  zaviedlo  pravidlo,  že  odmenu  hlavnej  kontrolórke  
schvaľujeme  na  poslednom  zastupiteľstve  v danom  kalendárnom    roku.  Na  základe  tejto 
skutočnosti predkladám návrh na priznanie odmeny hlavnej kontrolórke Mesta Michalovce 
Ing. Marte  Bobovníkovej,  PhD.   vo  výške  20  percent  zo  súčtu  jej  vyplatených  platov  za 
obdobie január až december roku 2016.  
     Navrhnutou  výškou  odmeny  rešpektujeme  zákonnú  úpravu  a reagujeme  na  možnosť 
priznať  jej  odmenu.  Týmto  návrhom  chceme oceniť  kvalitu  kontrolnej  činností  a kvalitu 
spracovaných  a podávaných  správ mestskému zastupiteľstvu.  
     V tomto  roku  hlavná  kontrolórka  uskutočnila  celkom  20  kontrol  a dve  kontroly  sú 
realizované  v tomto  období.  Celkom  bolo  doposiaľ  kontrolovaných  35  subjektov  so 
zameraním  kontrol  na  plnenie  záväzkov  a  dodržiavanie  zmluvných  vzťahov,  prírastky 
a úbytky a inventarizáciu majetku, používanie peňažných  fondov, využívanie zamestnávania 
zamestnancov  na  základe  dohôd  o prácach  mimo  pracovného  pomeru,  výdavky  na 
informačné  technológie,  ale  aj  školský  poriadok  a vnútorné  smernice  v nadväzností  na 
ochranu  zdravia a bezpečnosť  žiakov a zamestnancov. O všetkých  týchto  kontrolách, ale aj 
ďalších  tu  nespomínaných,  sme  boli  pravidelne  v predkladaných  správach  informovaní. 
Výsledkom  kontrol  je  prijatie  36  opatrení,  ktoré  prispeli  k zdokonaľovaniu  a zlepšeniu 
ekonomických  ukazovateľov  Mesta  Michalovce.  Okrem  previerok  a kontrol,  pravidelne 
predkladala  hlavná  kontrolórka  stanoviská  k návrhu  rozpočtu,  zmenám  rozpočtu 
a záverečnému účtu.  Útvar hlavnej kontrolórky taktiež vykonal   polročné kontroly uznesení 
MsZ a plnenia opatrení z vykonaných kontrol.  
     V súčinností  s odbornými  útvarmi  a organizáciami  v zriaďovateľskej  pôsobnosti  Mesta 
Michalovce  riešila  hlavná  kontrolórka  24  sťažností,  z nich  päť  bolo  vyhodnotených  ako 
opodstatnených.  V tomto roku útvar hlavnej kontrolórky zaevidoval a podieľal sa na riešení 
troch petícií a jedného podnetu.   
     Výsledky kontrol, ale aj riešenie sťažností a petícií   prispeli k neustálemu zdokonaľovaniu 
a zlepšovaniu činností orgánov a organizácií v zriaďovateľskej pôsobností  Mesta Michalovce. 
Kvalita predkladaných správ a jej práce bola v priebehu celého  roka hodnotená   mestským 
zastupiteľstvom pozitívne.    
 
R o z p r a v a :  

 
Neboli vznesené žiadne otázky, pripomienky ani iné návrhy. 
 
(rozprava ukončená) 
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Návrh  na  uznesenie  predniesol  predseda  návrhovej  komisie  MVDr.  Vladimír  Kostovčík  
v tomto znení: 
 
NÁVRH NA UZNESENIE  
Mestské zastupiteľstvo v Michalovciach 
A/  s c h v a ľ u j e  

v súlade s článkom 18c ods. 5 zákona č.369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v platnom znení 
odmenu  hlavnej  kontrolórke  Mesta  Michalovce  Ing.  Marte  Bobovníkovej,  PhD.    za 
kvalitne    odvedenú  prácu    v roku  2016,  vo  výške  20  percent  zo  súčtu  jej  vyplatených 
platov  za  obdobie  január až december    roku 2016.     Odmena  je    splatná  v najbližšom 
výplatnom termíne zamestnávateľa po skončení kalendárneho roka. 

B/ u k l a d á  
vyplatiť  Ing.  Marte  Bobovníkovej,  PhD.  schválenú  odmenu  v najbližšom  výplatnom 
termíne po skončení kalendárneho roka. 
                                                                                             T.: v texte 
                                                                                             Z.: Ing. Oľga Bereznaninová, 

                ved. finančného odboru 
Hlasovanie 

(hlasovanie č. 42) 

za: 20 poslancov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

Primátor konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
 

BOD č. 22 

Interpelácie 

 

Ing. Jozef Bobík 

Verejné osvetlenie na Hviezdoslavovej ulici od križovatky s Vajanského ulicou po prvé domy 
v Topoľanoch  funguje na 50 %  t.j. každý druhý  svetelný bod. Tento  stav  trvá viac ako dva 
mesiace.  Vyrušuje  to  hlavne    ľudí,  ktorí  túto  trasu  využívajú  na  presunu  do  Topoľan. 
Dostávame sa do obdobia, keď tma trvá dlhšie ako denný svit. Z uvedeného dôvodu žiadam 
o urýchlenú opravu uvedeného verejného osvetlenia. 
 

Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 

Funkčnosť verejného osvetlenia bude preverená, zistené nedostatky budú hneď odstránené. 
Zároveň sa ospravedlnil občanom mesta, za nefunkčnosť verejného osvetlenia na viacerých 
miestach. V súčasnosti sa spoločnosť venovala inštalácii a spusteniu vianočného osvetlenia. 

 
Ing. Vladimír Braník 
Na  základe odporúčania Komisie dopravy a miestneho  rozvoja, ako aj obyvateľov  Sídl.  Juh 
týmto žiadam zaoberať sa možnosťou zriadenia cestného retardéra na Ul. okružnej v blízkosti 
vstupu do XI. MŠ na  jestvujúcom priechode pre  chodcov,  ktorý  je na dve  časti predelený 



 38

ostrovčekom obdobne ako je to zrealizované na tej istej ulici na priechode pre chodcov pred 
VI. ZŠ. Svoju žiadosť odôvodňujem tým, že uvedený priechod  je využívaný v zvýšenej miere 
nielen deťmi a rodičmi navštevujúcimi XI. MŠ, ale aj  žiakmi a študentmi  IV. ZŠ. Realizáciou 
uvedeného retardéra sa výrazne zvýši bezpečnosť uvedeného priechodu, nakoľko predpísaná 
rýchlosť vodičmi prechádzajúcimi uvedeným úsekom často nie je dodržiavaná. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Už vybudovanie ostrovčeka splnilo očakávania, že  je  to nepostačujúce,  je nová  informácia. 
Situácia  sa  preverí  kompetentnými  pracovníkmi  a príslušnými  orgánmi.  Následne  budú 
prijaté opatrenia. 
 
MUDr. Jozef Makohus 
Na  základe podnetov  občanov  chcem  poukázať  na  stav  chodníka,  ktorý  spája  Štefánikovu 
ulicu  s areálom  XXII. MŠ medzi  bytovými  domami    č.  33  a 35.  Chodník  je  preliačený  pod 
okolitý  terén  a v nepriaznivom  počasí  zaliaty  vodou,  preto  chodci  obchádzajú  chodník  po 
zeleni. Verím, že v rámci plánovanej rekonštrukcie Sídl. Západ bude opravený. Napriek tomu 
chcem požiadať, ak je to možné aspoň o jeho provizórnu opravu. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Zásadnejšie  sa  to  bude  riešiť  pri  rekonštrukcii  Sídl.  Západ.  Teraz  sa  môžu  vykonať  len 
nenáročné technické opatrenia. 
 
 
PhDr. Marta Horňaková 
 
Na základe podnetov od občanov a vlastného zistenia predkladám túto interpeláciu:   
 
1. Prosím o riešenie problémovej dopravnej situácie, ktorá vniká na Sládkovičovej ulici       pri  
autobusovej zastávke vedľa Parku študentov. Stáva sa, že v určitých časových úsekoch má 
na tejto autobusovej zastávke zastaviť naraz viac autobusov, ako je na tento účel vyhradený 
priestor,  čo  ohrozuje  bezpečnosť  občanov.  Táto  situácia  vyžaduje  zvýšenú  opatrnosť  od 
vodičov autobusov, vodičov osobných motorových vozidiel a tiež cestujúcich. 
Ako a v akom termíne je možné túto problémovú dopravnú situáciu riešiť?  

 
2. Cesta na Športovej ulici sa nachádza hneď pri brehu Laborca. V zimnom období na ľadovej  
ceste  dochádza  k  šmyku  motorových  vozidiel.  Hrozí  nebezpečenstvo  vzniku  nehody, 
pretože  vedľa  cesty nevedie  chodník pre  chodcov. Hrozí  aj nebezpečenstvo  zošmyknutia 
motorového vozidla do koryta Laborca, pretože medzi cestou, ktorá má na väčšom úseku 
sklon k brehu Laborca a strmým brehom Laborca sa nachádza iba veľmi úzky úsek a to bez 
akejkoľvek zábrany. Uvedené skutočnosti vyžadujú vhodné riešenie tohto problému. 
Obyvatelia  tejto mestskej  časti sa pýtajú, ako a v akom  termíne  je možné  tento problém 
riešiť. 

 
3. Verím, že tak ako ja, aj vy ste toho názoru, že naše mesto je pekné a je potrebné hľadať  
ďalšie možnosti na  jeho  zatraktívnenie. Tu patrí aj možnosť pripomenúť  si budovy, ktoré 
dnes môžeme  vidieť  iba  na  starých  pohľadniciach. Medzi  takéto  budovy  patrí  budova 
židovských  rituálnych  kúpeľov,  budova  židovskej  synagógy  patriacej  v  tom  čase  medzi 
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najkrajšie budovy mesta, budova  takzvanej mešity  a historici by možno uviedli  aj  ďalšie 
historické budovy mesta. 
Je možné vybudovať v meste miniatúry týchto budov?  

    V odpovedi prosím o uvedenie konkrétnych termínov.  
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
‐podstatné  riešenie  je možné  až  vtedy,  keď  sa  celý  areál  vlakovej  a autobusovej  stanice 
dotvorí. Už dnes sa to deje, vzniká tam nové obchodné centrum, spoločnosť ARIVA dobuduje 
druhú  časť  autobusového  nástupištia.  Po  dobudovaní  sa  prehodnotí  prímestská 
a medzimestská doprava v meste. 
‐problém na Športovej ulici je dávny, odkedy sú tam rodinné domy. Celé teleso hrádze nie je 
majetkom  mesta,  je    majetkom  vodohospodárskeho  podniku.  Musí  sa  v spolupráci 
s vodohospodárskym podnikom preveriť, aké opatrenia sa tam môžu prijať. 
‐v súčasnosti sa realizuje projekt miniatúr a pamiatok mesta. 
RNDr. Jana Machová 
V tomto období sa otvárajú  informačné tabule pri historických budovách, aj pri spomínanej 
židovskej synagóge. Väčšina z nich je zapísaná v zozname kultúrnych pamiatok mesta. 
 
Doc. Ing. Michal Stričík,PhD 
Na základe podnetu od viacerých občanov predkladám nasledovné interpelácie: 

1. Už  niekoľko  dní  nefunguje  osvetlenie  dominanty mesta Michalovce  –  kaplnky  na 
Hrádku. V tejto súvislosti sa pýtam, či sa  jedná o prechodný stav spôsobený nejakou 
poruchou, ktorý bude napravený, alebo ide o trvalé vypnutie osvetlenia. 

 
2. Už  dlhšiu  dobu  je  odstránené  vojenské  dielo,  ktoré  vhodným  spôsobom  dopĺňalo 

okolie  pamätníka  obetí  2.  sv.  vojny  na  Bielej  hore  v Michalovciach.  Ide  o trvalé 
odstránenie, alebo prechodné v súvislosti s vykonaním nejakých konzervačných prác 
na tejto vojenskej pamiatke. 

 
Na Mestskom  zastupiteľstve dňa 6.9.2016  sme prijali  správu   od primátora mesta,  že  sme 
úspešne  ukončili  spor  so  spoločnosťou  Medipark  Košice,  s.r.o.  a teraz  máme  s nimi  len 
aktívne spory, kde žalobcom  je Mesto Michalovce. Rozpočtové opatrenie č. 4 schválené na 
MsZ dňa 25. 10. 2016 počítalo so sumou 120 000,‐ € na tieto súdne trovy. Na  internetovej 
stránke  Mesta  boli  dňa  31.  10.  2016  zverejnené  úhrady  faktúr  za  právne  služby  dvom 
externým  advokátskym  kanceláriám  ‐    Advokátska  kancelária  JUDr.  Vladimíra  B.  vo  výške 
398,32 € a Advokátska kancelária  JUDr. Radomíra B. vo výške 120 000,‐ €. Na  internetovej 
stránke Mesta  sa nenachádza po 25. 10. 2016  žiadna  zmluva na právne  služby a z verejne 
prístupných  zdrojov nie  je možné  zistiť  z akých dôvodov došlo k tomu,  že mimo právnikov 
Mesta Michalovce došlo k potrebe právnych služieb dvoch externých advokátskych kancelárií 
a akým  spôsobom  k tomu  došlo.  V tejto  súvislosti  žiadam  na  základe  tejto  interpelácie 
o zodpovedanie nasledovných otázok: 

1. Pretože je všeobecne známe, že víťazná strana v súdnom spore má nárok na náhradu 
trov konania a rozhodcovský  súd  skončil pre nás úspešne  žiadam o zverejnenie akú 
sumu z rozpočtu mesta sme uhradili a koľko nám protistrana bola zaviazaná uhradiť, 
prípadne koľko sa nám vrátilo, prípadne vráti do rozpočtu mesta? 
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2. Kto rozhodol o potrebe dvoch externých advokátskych kancelárií na tieto spory, akým 
spôsobom  bol  prevedený  ich  výber,  prieskum  trhu,  výberové  konanie  v rámci 
verejného obstarávania alebo inak, prípadne aké boli ďalšie ponuky? 

 
3. V prípade sporu na rozhodcovskom súde sú zverejnené na stránke mesta Michalovce 

v období  rokov 2014‐2016    štyri  zmluvy na právne  služby na advokátsku kanceláriu 
JUDr. Radomíra B. stále iba na jeden úkon, pričom v posledných dvoch zmluvách boli 
dohodnuté odmeny vo výške 210 000,‐€ s DPH a 240 000,‐ € s DPH. Ani jedna z týchto 
zmlúv nebola predmetom rokovania a schválenia MsZ Michalovce. Je otázne, či bolo 
v týchto prípadoch hospodárne nakladanie s majetkom mesta, či nedošlo k porušeniu 
zásad  o hospodárení  s majetkom mesta,  zákonom  o verejnom  hospodárení,  preto 
navrhujem, aby MsZ uložilo hlavnej kontrolórke Ing. Marte Bobovníkovej vypracovať 
osobitnú  správu  na  najbližšie  zastupiteľstvo  z kontroly  príslušných  zmlúv, 
dodržiavania  príslušných  právnych  noriem  pri  ich  uzatváraní  ako  aj  o potrebe 
externých právnych služieb s dopadom na rozpočet mesta. 

 
4. Za  daného  stavu  ďalej  žiadam  o podanie  informácie,  koľko  právnikov  je 

zamestnaných  na  Mestskom  úrade  a koľko  advokátov,  respektíve  advokátskych 
kancelárií poskytovalo služby pre mesto Michalovce a za akú cenu za obdobie rokov 
2014 – 2016. 

Verí, že aj tieto informácie pomôžu k transparentnosti mesta Michalovce. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Mesto sa usiluje a aj bude usilovať o transparentnosť mesta. Otázok, ktoré poslala televízia 
JOJ je veľmi veľa. 
 
Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS mesta Michalovce 
Verejné osvetlenie na Hrádku sa preverí, nedostatky budú odstránené. 
 
JUDr. Gabriel Dorič, zástupca prednostu MsÚ 
Delo  sa  rekonštruuje  v rámci  sponzorstva.  Po  rekonštrukcii  bude  osadené  na  pôvodné 
miesto. 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Odpovede na ďalšie otázky budú zaslané písomne. Možnosť na   rozšírenie plánu kontrolnej 
činnosť  tu bola pri bode  č. 18 a vtedy p. poslanec návrh na doplnenie nepredložil. Napriek 
tomu vedenie mesta s tým nemá problém, aby danú vec preverila hl. kontrolórka, tak ako to 
urobil Najvyšší kontrolný úrad. So správou NKÚ bude mestské zastupiteľstvo oboznámené na 
najbližšom  zasadnutí.  Poslanec MsZ má  právo  kedykoľvek  prísť  na MsÚ  a nahliadnuť  do 
materiálov aj bez medializácie. 
 
Doc. Ing. Michal Stričík,PhD 
Konštatoval,  že  otázky  si  pripravil  sám  a,  že  nemal  informácie  o kontrole  z Najvyššieho 
kontrolného úradu SR.  
 
MUDr. Dušan Goda 
Upozornili ma obyvatelia  Sídl. Východ, myslím  si  s oprávnenou požiadavkou,  ktorá  sa  týka 
možného  vzniku  nebezpečných  dopravných  situácií  v úseku  cesty  smerom  do  kruhového 
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výjazdu (Ul. okružná‐ Ul. J. Hollého‐ Ul. moskovská – Ul. lastomírska). Pri výjazde z kruhového 
objazdu smerom na Ul. moskovskú je priechod pre chodcov, cez ktorý prechádza počas dňa 
aj  veľa  školopovinných detí  zo  ZŠ Krymská. Keďže  často  krát  autá  jazdia neúmerne  rýchlo 
vzniká  riziko kolíznych  situácií na  tomto priechode. Z uvedeného navrhujem  riešenie, ak  je 
technicky  zrealizovateľné:  osadenie  spomaľovačov  (retardérov)  pred  tento  priechod  pre 
chodcov. 
 
Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Uvedený problém je zahrnutý na riešenie do plánov na rok 2017. 
 
Interpelácie predložené písomne: 
 
Ing. Ján Ďurovčík,CSc. 
Prosím  TaZS  mesta  Michalovce  o výmenu  telesa  šmýkačky  na  detskom  ihrisku  v  medzi 
blokovom priestore bloku H2 a J2 a zároveň uskutočniť údržbu zariadenia. 
 
Ing. Jozef Sokologorský a MUDr. Jozef Valiska 
Spoluobčania  bývajúci  v objekte  „Zariadenie  pre  seniorov“  na  ulici Jána  Hollého 
3564/9 v Michalovciach  ,  ma  upozornili  na  havarijný  stav  chodníka  medzi  spomínaným 
objektom na ulici Jána Hollého 3564/9 a nárožím ulice Kpt. Nálepku.  
Poukazujú  na  to,  že  v minulosti  sa  prekládkami  inžinierskych  sietí  a dobudovaním  nových 
podzemných  rozvodov  rozrušil  asfaltový  povrch  chodníka  a pravdepodobne  následné  zlé 
spevnenie podložia po ich inštalácii zapríčinilo dnešný havarijný stav. 
Občania upozorňujú,  že mnohí  z nich  sú  telesne handicapovaní, používajúci k chôdzi  rôzne 
zdravotné  pomôcky.  Požadujú  urýchlenú  opravu  povrchu  chodníkového  telesa,  aby  sa 
predišlo úrazom a vážnejším zraneniam.  
 
 

BOD č. 23 

Rôzne 

MUDr. Benjamín Bančej 
Oboznámil verejnosť a prítomných poslancov s programom MsKS a mesta na najbližšie dni: 
9.12.2016 – gazdovská zabíjačka a otvorenie Vianočných trhov. 
9.12.2016 – krst knihy od Michaloviec po Užhorod. 
9.12.2016 – slávnostné MsZ, udelenie cien –  čestný občan Michaloviec, ceny mesta a ceny 
primátora mesta. 
10.12.2016 – Benefičný koncert pod záštitou primátora mesta. 
11.12.2016 – Vianoce s heligónkou 
12.12.2016 – Ochotnícke divadlo pri fontáne – hra – Cez okno 
31.12.2016 – o 12.00 hod. pred budovou MsÚ – súťaž vo vystreľovaní zátok šampanského. 
31.12.2016 – o 22.30 hod. – 24. výročie osláv štátnosti a Silvester 2016. 
  V ďalšom poďakoval všetkým poslancom za spoluprácu v roku 2016 pri prerokovaní 
materiálov, ale aj pri návšteve partnerských miest. Zaželal všetko dobré do roku 2017. 
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Viliam Zahorčák, primátor mesta 
Poďakoval všetkým prítomným za aktívnu prácu a spoluprácu v roku 2016. Primátor mesta 
zaželal  poslancom,  pracovníkom  MsÚ, všetkým  prítomným  a občanom  mesta  šťastné 
a veselé prežitie vianočných sviatkov. 
 
 

BOD č. 17 

Záver 
 
  Keďže  program  rokovania  MsZ  bol  vyčerpaný,  primátor  mesta  Viliam  ZAHORČÁK 
poďakoval všetkým prítomným za  aktívnu účasť na tomto zasadnutí. 
  S  konštatovaním,  že  sa  teší  na  ďalšie  stretnutie  už  v roku  2017,  ukončil  XIII. 
zasadnutie mestského zastupiteľstva v Michalovciach. 
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